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Vakantie en Reces 
 

innen is het 27 graden en 
buiten in de schaduw 38 

graden. De thermometers bui-
ten en binnen geven deze tem-
peraturen echt aan! Daar zit je 
dan achter de computer om het 
voorwoord voor ‘De Nieuws-
brief’ te schrijven.  
De (school)vakanties naderen en de 
volksvertegenwoordigers gaan op 
reces, verschil moet er zijn, maar 
het komt er wel op neer, dat een 
groot deel van de Nederlandse be-
volking in Nederland of in het bui-
tenland van zijn of haar vakantie 
zal gaan genieten. 
 

ngetwijfeld zullen ook de 
volksvertegenwoordigers van 

het CDA op vakantie gaan om 
daarna hopelijk uitgerust weer aan 
een nieuw politiek jaar te gaan be-
ginnen. Dit wel onder leiding van de 
nieuwe fractievoorzitter Pieter 
Heerma. Sinds 21 mei jl. is onze 
stadgenoot gekozen tot voorzitter 
van de Tweede Kamer fractie van 
het CDA. Ook langs deze weg willen 
wij als CDA-afdeling Purmerend 
Pieter van harte feliciteren met zijn 
nieuwe functie en hem wijsheid en 
kracht toewensen om deze belang-
rijke maar ook zware functie te 
vervullen. Eigenlijk vind ik het heel 
bijzonder dat Pieter met het aan-
vaarden van deze functie in de 
voetsporen van zijn vader, Enneüs 
Heerma, treedt. Als kamerlid de 
één wat meer dan de ander, maar 
zeker als fractievoorzitter sta je in 
de belangstelling en wordt er op al 
je doen en laten gelet. Je hoeft 
maar even iets te doen of te zeg-
gen, wat mensen niet aanstaat en 
de kritiek en soms zeer negatieve 

commentaren zijn je deel. Aan de 
andere kant is het natuurlijk heel 
bijzonder, dat je namens een deel 
van de bevolking, die specifiek een 
stem aan jou heeft gegeven, of 
omdat je nu eenmaal op een ver-
kiesbare plaats op de lijst stond, 
mee te mogen praten en beslissen 
over zaken die in het belang van 
ons land zijn. Er spelen momenteel 
veel belangrijke onderwerpen. Denk 
aan het klimaat en de pensioenen 
om slechts twee onderwerpen te 
noemen.  
 

 
 

Pieter Heerma, voorzitter van de  
Tweede Kamer fractie van het CDA 

 

Pieter heeft van huis uit meegekre-
gen wat het is om politicus te zijn. 
Het heeft hem er niet van weer-
houden in de voetsporen van zijn 
vader te treden en zijn verantwoor-
delijkheid in de politiek te nemen.  
 

et wordt mij iets te warm ach-
ter de computer, dus ga ik het 

voorwoord voor de nieuwsbrief be-
eindigen en wens u allen een mooie 
zomer toe en als u met vakantie 
gaat ook een mooie en ontspannen 
vakantie en een gezonde terug-
komst naar huis toegewenst. 
 

Jan Schuuring, voorzitter.  
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Nieuwe plannen 
PostNL, locatie bekend 

 

oms moet je als over-
heid loslaten en soms 

moet je iets beschermen. 
Het CDA vindt dat we op de-
ze plek in de historische 
binnenstad moeten kiezen 
voor beschermen en zelfs 
versterken van hetgeen er 
nog is.” Dat was de start van 
het betoog waarmee het 
CDA anderhalf jaar geleden 
in de gemeenteraad de strijd 
aanging tegen de hoog-
bouwplannen op de PostNL 
locatie aan de rand van onze 
historische binnenstad.  
 

ns standpunt leidde ertoe 
dat het CDA aan het eind 

van de vorige periode uit de coa-
litie werd gezet. Tegelijkertijd 
kregen we ook grote bijval uit 
onze stad. De hoogbouw was een 
van de belangrijke onderwerpen 
in de verkiezingsprogramma’s. 
We gingen van 3 naar 4 zetels in 
de gemeenteraad.  
 

 
  

Eveline Tijmstra 
 

Kort na de verkiezingen sprak de 
nieuwe raad zich uit over de ge-

wenste ruimtelijke ordening voor 
de historische binnenstad. Con-
creet betekende dit geen hoog-
bouw en doorgaan met het be-
leid voor historiserend bouwen in 
het centrum van Purmerend.  
Hiermee werd een streep gezet 
door de oorspronkelijke plannen 
voor twee woontorens van 23 
en 18 verdiepingen op de 
PostNL locatie. Met deze op-
dracht van de gemeenteraad en 
een CDA-wethouder met de 
binnenstad in haar portefeuille, 
is de gemeente Purmerend aan 
de slag gegaan. Het afgelopen 
jaar is er samen met Snippe 
Projecten BV heel veel werk 
verzet. Er is gezocht naar een 

passende invulling voor de loca-
tie PostNL binnen de kaders die 
waren gesteld door de gemeen-
teraad. 
 

et schetsontwerp van Mul-
leners en Mulleners archi-

tecten voorziet in historiserende 
bouw op locatie PostNL (zie 
afbeelding hierboven). Minder 
hoog en met minder woningen. 
Ter compensatie worden er in 
Kop West extra sociale huurwo-
ningen en doorstroomwoningen 
gerealiseerd. Er ligt nu een 
mooi totaalplan, waarmee 
waarde wordt toegevoegd aan 
de stad en tevens een forse 
impuls wordt gegeven aan de 
ambitie van Purmerend om 
meer woningen te bouwen. 
 

ethouder Eveline Tijm-
stra: “Ik wil mijn waarde-

ring uitspreken voor de con-

structieve houding en alle in-
spanningen van Snippe pro-
jecten BV. De architectuur van 
historiserende bouw en het 
ontwerp van 5 tot 6 bouwlagen 
aan de zijde van de binnenstad, 
oplopend tot 8 bouwlagen aan 
de Where voegt waarde toe en 
sluit goed aan bij de uitstraling 
van de historische binnenstad.”   
 

ractievoorzitter Pascal Ver-
kroost: “Het was geen ge-

makkelijke weg, maar als ik 
terugkijk ben ik blij dat het CDA 
voor onze historische binnen-
stad is blijven vechten. Als ik 
nu naar de eerste schetsen kijk 
ligt er een mooi plan dat goed 
past bij onze historische bin-
nenstad. Wat het CDA betreft 
een prachtig gezamenlijk resul-
taat. Knap bovendien, als je 
bedenkt dat de gemeente en 
Snippe dat in een jaar tijd voor 
elkaar hebben gekregen. Een 
bouwplan om trots op te zijn!” 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 
Parkeermaatregelen 
binnenstad 
 

et parkeren en verkeer 
in en rondom de bin-

nenstad was al voor de ver-
kiezingen een belangrijk 
punt voor het CDA. Na een 
jaar hard werken lag er tij-
dens de raadsvergadering 
van 26 juni jl. een plan op 
tafel om met een totaalpak-
ket aan maatregelen te ko-
men tot een evenwichtig en 
duurzaam parkeerbeleid. De 
basis onder dit beleid be-
staat uit de trits: optimalise-
ren, beïnvloeden en com-
penseren. 
 

Optimaliseren 
elet op de schaarse ruimte 
in en rondom onze binnen-

stad Is het belangrijk om zo 
efficiënt mogelijk om te gaan 
met de beschikbare ruimte, dat 
geld dus ook voor de beschik-
bare parkeermogelijkheden. 
Onderzoek laat zien dat op veel 
momenten de parkeergarages 
nog grotendeels leeg staan ter-
wijl op straat de bezettings-
graad hoog is en het gevoel 
ontstaat dat er geen parkeer-
plek te vinden is.  
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Met een parkeerverwijs sys-
teem met dynamische borden 
wordt dat duidelijk gemaakt en 
is het voor bezoekers direct 
zichtbaar waar beschikbare 
parkeerplaatsen zijn. Een ande-
re maatregel die hier onder valt 
is het beter kenbaar maken van 
de mogelijkheden.  
 

 
 

Willen Eggert Parkeergarage 
 

Veel mensen weten bijvoor-
beeld niet dat de Willem Eggert 
garage 24/7 open is. Met com-
municatie door de gemeente en 
de ondernemers wordt daar 
verandering in gebracht. In dat 
kader heeft het CDA wel aan-
dacht gevraagd voor de toe-
gang tot deze garage aangezien 
de avondentree nu niet toegan-
kelijk is voor mindervalide be-
zoekers. 
 

Beïnvloeden 
et tweede belangrijke on-
derdeel is beïnvloeden. 

Lang parkeerders zijn bijvoor-
beeld meer bereid de auto iets 
verder van het centrum te par-
keren, terwijl winkelend publiek 
en de bezoekers van onze hore-
ca het liefst in het centrum 
staan. Ook is gebleken dat een 
deel van de bezoekers liever op 
straat parkeert, omdat dat nu 
in de avonduren gratis is. Door 
het parkeertarief aan te passen 
aan het bezoek en de ervaren 
knelpunten kunnen mensen 
verleid worden toch van de ga-
rage gebruik te maken of iets 
verder weg te parkeren, waar-
door er voor de bewoners in de 
avonduren ook weer ruimte 
ontstaat. Het plan voorziet 
daarom nu in het verhogen van 
het parkeertarief op straat naar 
€2,50 en het verlagen van het 
tarief in de garage naar €1,60. 
Daarnaast wordt de tijd voor 
het betaald parkeren opgerekt 
van 18:00 naar 21:00 uur. 
 

Compenseren 
et compenseren van par-
keerplaatsen die verdwij-

nen door woningbouw met het 

daadwerkelijk toevoegen van 
parkeergelegenheden op stra-
tegische locaties moet ervoor 
zorgen dat onze stad bereikbaar 
en leefbaar blijft. Concrete loca-
ties in het plan zijn nu: 
1) Realisatie parkeervoorziening 

Stationsweg: 85 plaatsen. 
2) Realisatie extra parkeerplaat-

sen terrein Deen: 100 pl.  
3) Terugbrengen parkeerplaat-

sen Brandjesoever: 55 pl. 
4) Nieuwe garage stadhuis ef-

fectief: 257 parkeerplaatsen 
 

et CDA kan zich goed vin-
den in het voorliggende 

locaties en zeker de half ver-
diepte permanente garage voor 
het stadhuis. Door deze half 
verdiept te maken komen we 
tegemoet aan de bezwaren van 
omwonende en voorkomen we 
licht en geluidhinder. Sterker 
nog door hem goed in te passen 
kunnen we behalve parkeer-
plaatsen ook een park of plein 
op het dak realiseren. Zo ont-
staat er een natuurlijke verbin-
ding tussen de binnenstad, het 
gemeentehuis en het stations-
gebied en voegen we waarde 
toe aan dit gebied. Wel hebben 
wij het college voor de verdere 
ontwikkeling van de parkeerga-
rage een tweetal zaken meege-
ven: 
1) De inpassing: zorg ervoor 

dat de garage opgaat in de 
omgeving. Dus geen kale 
betonnen blokkendoos maar 
een garage ingepakt met 
groen en een park of plein 
op het dak 

2) Kruising fietspad en toe-
gangsweg: Als de boel aan-
gepakt wordt is dat een 
mooie kans om de situatie 
zo aan te passen dat deze 
kruising en daarmee een 
mogelijk risico op ongeluk-
ken verdwijnt. 

 

Ontwikkeling Schapenmarkt 
 

 
 

Parkeren op de Schapenmarkt 
 

et het bovenstaande maat-
regelenpakket worden gro-

te stappen gezet, maar het leek 
alsof de ontwikkeling van de 
Schapenmarkt hierbij op de ach-
tergrond is geraakt en niet meer 
in beeld is.  
Terwijl volgens het CDA de lo-
catie Schapenmarkt, gelegen 
direct aan de Koemarkt en in 
lijn met de twee al bestaande 
parkeergarages, een uitsteken-
de plek is voor een ondergrond-
se parkeergarage.  
 

Het CDA snapt dat het bouwen 
van een garage op deze locatie 
tijd kost, zeker als je dat, net 
als wij, wil combineren met 
woningbouw en andere voorzie-
ningen. Daarbij komt dat erop 
de schapenmarkt nu ook al 115 
parkeerplaatsen zijn die goed 
gebruikt worden. Voordat je dus 
aan de slag kan met de scha-
penmarkt moet je zorgen dat er 
op andere locaties voldoende 
parkeerruimte is. Dat neemt 
niet weg dat je volgens het CDA 
ook deze vervolg stap zou moe-
ten zetten. 
 

 
 

Pascal Verkroost 
 

Om daarom te voorkomen dat 
de ondergrondse garage en de 
ontwikkeling van de Schapen-
markt van de agenda verdwij-
nen hebben we daarom een 
amendement ingediend, dat 
door de raad is aangenomen. 
Met dit amendement wordt ge-
borgd dat deze mooie locatie 
voor woningen aangevuld met 
een eventuele parkeergarage 
voor auto’s maar ook fietsen op 
de agenda blijft staan. Zodat 
we zodra de kans daartoe is 
ook daadwerkelijk aan de slag 
kunnen met de ontwikkeling 
van de schapenmarkt. 
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Met de vastgestelde maatregelen 
en de aanvulling van de locatie 
Schapenmarkt denk het CDA dat 
er een evenwichtig en toekomst-
bestendig parkeerbeleid ligt. 
 

Pascal Verkroost, fractievoorzitter 
 

Van de redactie 
 

CDA-wethouder Eveline Tijm-
stra heeft voor dit nummer – 
 naast het nieuws over 
Post.Nl – nog 11 artikelen 
ingediend.  
Deze artikelen zijn hieronder 
geclusterd in een drietal the-
ma’s, te weten: 

 Milieu en Duurzaamheid 
 Geschiedenis, cultuur en 

cultuureducatie 
 Gezamenlijke inzet 

 

De redactie 
 

Thema: 
Milieu en Duurzaamheid 
 

Samen prikken, 
Samen picknicken 

Samen muziek maken 
 

Samendoen zorgt voor  
saamhorigheid. 

 

at we vandaag deden 
is uniek. Honderden 

deelnemers maakten tegelijk 
in alle wijken van Purmerend 
de buitenruimte schoon door 
het rapen van zwerfafval, om 
vervolgens met elkaar op 
een centraal punt in het 
Leeghwaterparkt te eindi-
gen. In totaal is er 253 kilo 
zwerfafval opgehaald.    
 

Ik kan mij nog goed herinneren 
toen ik voor het eerst zelf 
zwerfafval ging oprapen met 
een grijper. Dat was in 2014.  
 

 
 

Dirk Groot, inmiddels bekend 
als de Zwerfinator, was toen 

net begonnen met het oprui-
men van zwerfafval.  
Ik moet eerlijk bekennen dat ik 
dat best spannend vond om 
met hem een ronde te lopen. 
Veel mensen keken je buiten 
aan. Mensen zwerfafval zien 
opruimen was niet normaal. 
Inmiddels, vijf jaar later, is er 
heel veel veranderd. Mensen 
die zwerfafval rapen ontvangen 
waardering en bemoedigende 
woorden. Ook is het aantal 
vrijwilligers dat dit doet enorm 
toegenomen. In 2016 waren 
dat 91 vrijwilligers, inmiddels 
zijn dat er 330! Fantastisch! En 
het resultaat is ook echt zicht-
baar in de stad door al deze 
inzet. Samen aan de slag voor 
een beter milieu.  

 

Samendoen, zorgt 
voor verbinding 

aarom vind ik het fantas-
tisch dat de prikactie van 

de Rotary eindigde met een 
gezamenlijke picknick. Omringt 
door muziek. Muziek ontroert, 
beweegt, verbindt mensen en 
stimuleert de creativiteit. Ik ben 
dan ook trots op het aanbod in 
onze gemeente dat alle groep 5 
leerlingen een jaar lang mu-
ziekonderwijs krijgen.   
Door samen muziek te maken 
leer je rekening met elkaar te 
houden en het biedt de moge-
lijkheid een ander talent te 
ontwikkelen.  
 

k wil mijn grote bewondering 
en dank uitspreken voor de 

Rotary, maar in het bijzonder 
aan Peggy Rolving die al deze 
elementen bij elkaar heeft weten 
te brengen. Het is bijzonder dat 
we dit als eerste gemeente zo 
gedaan hebben en ik hoop dat er 
vandaag een nieuwe traditie ge-
start is, niet alleen in Purmerend.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

Afvalrapen tijdens de 
Landelijke Opschoondag 

 

e landelijke Opschoon-
dag vraagt niet alleen 

aandacht voor zwerfafval. 
Op die dag worden ook 
meerdere activiteiten geor-
ganiseerd om de omgeving 
van de eigen straat, buurt of 
club op te schonen.  

Ook in Purmerend droegen be-
woners hun steentje bij door 
een paar uur zwerfvuil te rapen.  
 

 
 

Eén van de acties was het 
schoonhouden van de afslag A7 
in Purmerend (zie hierboven). 
Met een groep vrijwilligers ging 
ik daar aan de slag. Hoewel het 
er op het oog redelijk schoon 
uitzag, bleek dat in werkelijk-
heid toch niet het geval. We 
haalden brokstukken van auto-
onderdelen uit de berm die daar 
zijn blijven liggen na een aan-
rijding. Vele fastfoodverpakkin-
gen en ongelofelijk veel blikjes 
uit de berm. In een kleine twee 
uur tijd haalden we gezamenlijk 
tien grote vuilniszakken vol op. 
Ik begrijp niet dat mensen blik-
jes, flesjes en verpakkingen zo 
uit hun auto gooien. Gooi het 
gewoon in de prullenbak. Dat 
zijn toch wel de aller makkelijk-
ste maatregelen voor een scho-
ner milieu en het kost je niets.  
 

Eveline Tijmstra 
 
Start werkzaamheden 
pilotwijk Overwhere 

 

amen met wethouder 
Paul van Meekeren en de 

directeur van Stadsverwar-
ming Purmerend, Gijs de 
Man, gaf ik het startsein voor 
de rioolwerkzaamheden en 
de aanleg van een warmte-
net in Overwhere-Zuid.  
Naast de direct omwonenden 
waren ook afgevaardigden van 
de betrokken partijen zoals 
Stadsverwarming, PWN en de 
gemeente aanwezig. 
 

e riolering in Overwhere-
Zuid is al heel oud en aan 

vernieuwing toe. Hiervoor moet 
de straat vrijwel volledig open-
gebroken worden; een grote 
operatie. Daarom worden de 
rioolwerkzaamheden gecombi-
neerd met de werkzaamheden 
die nodig zijn om Purmerend 
aardgasvrij te maken. Als alter-
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natief voor aardgas legt Stads-
verwarming Purmerend in deze 
buurt een warmtenet aan. De 
rijtjeswoningen worden vervol-
gens op innovatieve wijze aan 
het warmtenet gekoppeld. Dit 
gebeurt met leidingen die langs 
de buitengevel omhoog worden 
gebracht en via de zolder op 
een warmte-unit worden aan-
gesloten. Deze warmte-unit 
komt op de plek van de huidige 
hr-ketel.  
 

et is voor het eerst dat de 
vernieuwing en verduur-

zaming van de riolering gecom-
bineerd wordt met de aanleg 
van het warmtenet. Een bijzon-
der project waarbij de samen-
werking met zoveel partijen 
uniek is en bovendien een inte-
ressant leerproces is.  
 

 
 

Van L. naar R.: Gijs de Man, Eveline 
Tijmstra en Paul van Meekeren 

 

Een mooie stap in de richting 
van een duurzamer Purmerend. 
 

Eveline Tijmstra 
 

Thema: 
Geschiedenis, cultuur 

en cultuureducatie 
 

Onthulling plaquette 
Mart Stam 

 

rchitect Mart Stam is 
één van de iconen van 

de stad. Voorafgaand aan de 
onthulling van de plaquette 
heb ik een lezing bijge-
woond over Mart Stam, ge-
organiseerd door het Gilde. 
Dat was een hele leuke avond 
waar de bewoners van het ge-
boortehuis van Mart Stam ook 
bij aanwezig waren. Wat mij 
vooral bijgebleven is, is dat 
Mart Stam met een aantal din-
gen echt zijn tijd vooruit was. 
Bijvoorbeeld drive-in woningen 
waar auto’s inpandig een plek 
hebben. Die avond werd ook 
duidelijk dat Mart Stam zelf 

niets gebouwd heeft in Purme-
rend. Achter mij hoorde ik 
mensen grappend ‘dan kan het 
ook niet gesloopt worden’. Ver-
wijzend naar de rol van de ge-
meente in het verleden.  
 

ijdens de onthulling sta ik 
naast de mensen die de 

geschiedenis over Mart Stam 
als geen ander kunnen vertel-
len, dus daar waag ik mij niet 
aan. Ik raad iedereen aan met 
hen een keer een stadswande-
ling te lopen.  
 

art Stam is één van de 
iconen van de stad. Dat 

gaat over de iconen van vroe-
ger. Voor mij zijn de vrijwilligers 
bij het Gilde de iconen van nu. 
Deze vrijwilligers hebben ervoor 
gezorgd dat de plaquettes van 
de beroemde Purmerendse ar-
chitecten er kwamen. Deze vrij-
willigers zorgen ervoor met de 
stadswandelingen, boekjes en 
alle andere activiteiten dat de 
geschiedenis van de stad door-
verteld wordt. Als mensen de 
geschiedenis weten worden ze 
enthousiast over de stad, en 
willen ook zij het verhaal weer 
verder vertellen.  
 

e overdracht van kennis 
over de (cultuur)historie 

van Purmerend draagt bij aan 
de identiteit van onze stad en 
omgeving. En draagt in belang-
rijke mate bij aan de promotie 
van onze stad. Met de passie en 
de enorme betrokkenheid waar-
in de verhalen overgebracht 
worden zijn deze vrijwilligers 
ware ambassadeurs van Purme-
rend. Voor de gemeente, de 
iconen van nu.  
 

 
 

Foto: Piet Jonker 
 

Ik ben er trots op, dat we met 
deze 3e plaquette ons Cultureel 
Erfgoed in Purmerend en daar 
buiten meer bekendheid kun-
nen geven.  
 

Eveline Tijmstra 

Theaterseizoen 
2019/2020 

 

e Purmaryn ontvangt 
jaarlijks tienduizenden 

gasten. Mensen komen hier 
graag. Ook dit jaar is er 
weer alles aan gedaan om 
een mooi en divers pro-
gramma neer te zetten voor 
een groot publiek. Een pro-
gramma dat aansluit bij de-
ze tijd en onze regio.  
 

 
 

In 2017 ben ik zelf begonnen 
met vloggen. En mijn eerste 
vlogs gingen over de verbou-
wing van het theater De Purma-
ryn. Inmiddels heb ik meer dan 
60 filmpjes gemaakt, te vinden 
op mijn eigen YouTube kanaal. 
Mijn kinderen vinden dit alle-
maal normaal, maar voor mij 
ging er een wereld open. Wilt u 
weten wat ik zoal als wethouder 
doe, neem er eens een kijkje 
op. Als YouTuber (ik weet niet 
of ik mijzelf zo mag noemen 
maar het klinkt wel goed), was 
ik dan ook blij verrast dat er dit 
jaar voor het eerst in het pro-
gramma ook YouTubers opge-
nomen zijn die hier een voor-
stelling geven. Daarin zie je ook 
dat de Purmaryn continu mee-
gaat met de veranderende sa-
menleving, zonder de waarde-
volle andere voorstellingen uit 
het oog te verliezen. Directeur 
Miep Boerkamp gaat u hier 
vanavond alles over vertellen 
en laten zien, dus ik richt mij op 
het aanbod dat u vanavond niet 
ziet. Maar dat er wel ieder jaar 
is. En heel erg belangrijk is voor 
de stad.     
  

Een plek voor onze ama-
teurverenigingen 

e culturele sector kan na-
melijk niet bestaan zonder 

de vele mensen die op ama-
teurbasis actief zijn. De Purma-
ryn is een theater dat vanuit die 
visie en overtuiging ruimte 
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geeft en altijd bereid is mee te 
denken met amateurverenigin-
gen die hier op dit podium hun 
voorstelling willen presenteren. 
Dat is iets waar ik trots op ben 
en dat we moeten koesteren.  
 

 
 

Groep 8 leerlingen in de Purmaryn 
 

én van de prachtige pro-
jecten die de Purmaryn 

heeft is dat groep 8 leerlingen 
van de basisschool de gelegen-
heid krijgen om hun eindmusi-
cal plaats te laten vinden in dit 
theater. Dit werd voor het eerst 
gedaan tijdens het 25-jarig 
bestaan van de Purmaryn. In-
middels wordt dit voor het der-
de jaar georganiseerd. Dit jaar 
zullen maar liefst 13 scholen in 
de Purmaryn hun eindmusical 
opvoeren en drie scholen doen 
dit in P3. Dit betekent dat er in 
twee weken tijd 16 voorstellin-
gen plaatsvinden en ruim 1400 
kinderen de theaters overdag 
zullen bezoeken. Ik vind het 
fantastisch dat we dit doen. 
Niet alleen geef je kinderen een 
onvergetelijke ervaring mee, 
door op het podium te staan en 
een keer backstage in een thea-
ter te komen. Maar komen ook 
ouders, opa’s en oma’s en an-
dere familieleden en andere 
bekenden in het theater. En 
hiermee bereiken we ook een 
groep voor wie naar het theater 
gaan niet vanzelfsprekend is.  
 

Waarde van cultuur  
heater de Purmaryn is on-
misbaar in het culturele 

aanbod van de stad. Naast de 
intrinsieke waarde heeft cultuur 
ook een belangrijke maat-
schappelijke functie. Cultuur 
kan aanzetten tot nadenken en 
reflectie, zorgt voor verbinding. 
Maar ook voor ontspanning en 
plezier. We leven in een wereld 
waar alles snel aan ons voorbij 
trekt en informatiestromen 
steeds sneller lijken te gaan. In 
het theater onttrek je je even 

hieraan en wordt je geest gere-
set door een prachtige, ontroe-
rende, komische of juist span-
nende voorstelling. Het theater 
is tegenwoordig één van de 
zeldzame plekken waar de mo-
biele telefoon echt even wordt 
uitgeschakeld.  
 

Ik wens u heel veel plezier in 
theater de Purmaryn! 
www.depurmaryn.nl 
 

Eveline Tijmstra 
 

Kerkhof-Galerie  
Overweersepolderdijk 

 

et oude Kerkhof aan de 
Overweersepolderdijk 

in Purmerend. Een prachtige 
plek, waarbij vrijwilligers 
ervoor gezorgd hebben dat 
alles weer opgeknapt is en 
bijgehouden wordt. Een plek 
waarbij naast de historie 
ook aandacht is voor kunst. 
Met steeds wisselende ex-
posities wordt hier een di-
versiteit aan werk getoond.  
 

ij cultuur denken mensen al 
snel bij de grote evene-

menten als Reuring of het aan-
bod van de grote instellingen 
zoals theater de Purmaryn, 
Wherelant of de muziekschool. 
Maar juist ook de vele kleinere 
initiatieven leveren een grote 
bijdrage een het culturele aan-
bod in Purmerend. Ik vind het 
dan ook heel erg leuk dat ik de 
expositie van Marsha Metselaar 
mag openen. Bij de omschrij-
ving op de website over haar 
werk spraken een aantal zinnen 
mij enorm aan. “Het is als 
speelgoed voor volwassenen, 
gemaakt om naar te kijken. 
De onderwerpen refereren aan 
dromen, indrukken en beleve-
nissen van alledag.”  
 

olang je kind bent zit je vol 
met fantasie, verbeeldings-

kracht en kan je jezelf helemaal 
verliezen in een zelfbedacht 
verhaal, alles is mogelijk en 
niets is gek. Wat jammer is het 
dat je dat kwijtraakt als je ou-
der wordt. En het lijkt alsof je 
dan alleen nog maar kan praten 
over alles dat er niet goed gaat 
in de wereld. Ik kom geen ver-
jaardag meer door zonder ge-
sprekken over alles wat er niet 

goed gaat. Terwijl als je om je 
heen kijkt er zo verschrikkelijk 
veel mooie dingen zijn. Nie-
mand houdt ons tegen om op 
ontdekkingstocht te gaan, je 
verbeeldingskracht te gebrui-
ken, nieuwe mensen te leren 
kennen en van elkaar te durven 
leren met een open mind. Dan 
vertellen we niet alleen de 
spannende anekdotes over wat 
er allemaal niet goed gaat, 
maar vertellen we ook de ver-
halen van hoop, begrip en inte-
resse in elkaar.  
 

aarom zeg ik dit? Dit zeg 
ik omdat kunst hierbij een 

prachtig middel vormt voor 
verbinding. Ik hoop dat deze 
expositie bijdraagt aan het prik-
kelen van de verbeeldingskracht 
van mensen en dat het aanzet 
tot dromen en het vertellen van 
mooie verhalen aan elkaar.  
 

Voor meer informatie over het 
kerkhofje en de activiteiten die 
er plaatsvinden. zie:  
https://www.kerkhofoverweerse
polderdijk.nl/  
 

 
 

Voor meer informatie over het 
werk van Marsha Metselaar, zie:  
http://www.marshametselaar.nl/ 
 

Eveline Tijmstra 
 

Groep 8 leerlingen voe-
ren eindmusical op in 
Theater de Purmaryn 
 

onderden groep 8’ers 
namen deel aan een 

speciale workshop van Carlo 
Boszhard, producent van ‘De 
Feestplaneet’, de eindmusi-
cal die dit jaar door de mees-
te scholen wordt uitgevoerd. 
Voor basisschoolleerlingen 
een mooie ervaring om in 
een groot theater te repete-
ren voor hun eindmusical.  
 

e hoofdrolspelers uit de 
verschillende klassen wer-

den gelijk in het diepe gegooid 
en mochten op het grote podi-
um solo een aantal zinnen zin-
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gen uit een van de liedjes van 
de musical. Elke speler ontving 
een groot applaus en kreeg een 
stukje ervaring en zelfvertrou-
wen mee naar huis. 
 

e Gemeente Purmerend 
vindt het belangrijk dat 

leerlingen de mogelijkheid krij-
gen een keer in een echt thea-
ter op te treden en ondersteunt 
het initiatief, welke een aantal 
jaar geleden is opgezet door 
Theater de Purmaryn in het 
kader van het 25-jarig jubile-
um. Nieuw dit jaar is de moge-
lijkheid voor scholen om een 
eigen (of andere bestaande) 
musical op te voeren in het 
theater. Deze uitvoeringen vin-
den plaats in Pop- & Cultuurpo-
dium P3, met medewerking van 
Theater De Verbeelding. Een 
aantal scholen hebben hiervoor 
gekozen en zullen hun eindmu-
sical in P3 uitvoeren. Het NKT 
verzorgt in de repetitieperiode 
workshops op de NKT Theater-
school zodat de klassen aan de 
hand van het script van hun 
musical aan de slag kunnen en 
oefenen met de basisvaardig-
heden spel, zang en dans en 
podiumpresentatie. In juli is het 
eindresultaat te bewonderen in 
de theaterzalen van Purmerend. 
 

Eveline Tijmstra 
 

Thema: 
Gezamenlijke inzet 

 

Activiteitenteam Anne 
Frankflat: grote inzet 
en betrokkenheid met 

de leefomgeving  
 

egin deze maand bracht 
ik een bezoek aan drie 

flatteams in de Wheermolen 
die zich allemaal inzetten 
voor het onderhoud aan de 
buitenruimte. Lees hier mijn 
terugblik van het bezoek 
aan de Anne Frankflat. 
Het activiteitenteam van de 
Anne Frankflat bestaat uit zes 
bewoners en is al meer dan vijf 
jaar actief met het organiseren 
van gezellige dingen voor me-
debewoners. Met alle activitei-
ten die zij ontplooien willen ze 
een bijdrage leveren aan de 
plezierige manier waarop er 

samengewoond wordt in de 
seniorenflat.  
 

ij de flat ontmoet ik twee 
bewoners uit het activitei-

tenteam.  
 

 
 

Het bijzondere van het activitei-
tenteam is dat zij alles met z’n 
zessen doen. Er wordt een vrij-
willige bijdrage gevraagd aan 
alle andere bewoners van de flat 
en verder betalen en regelen ze 
alles zelf. Wat een ongelofelijke 
betrokkenheid voor je directe 
omgeving!  
 

aast de organisatie van 
allerlei activiteiten zoals 

een paasbrunch, vaartocht, 
BBQ, kerstborrel en een jaar-
lijkse rommelmarkt, onderhou-
den zij met elkaar ook de Jeu 
de Boulesbaan en het gemeen-
telijk groen dat daar omheen 
zit. Iedere week wordt er met 
een aantal medebewoners Jeu 
de Boule gespeeld op de baan 
naast de flat. Het is er elke vrij-
dagmiddag bijzonder gezellig. 
De koffie en thee staan klaar en 
buiten worden bankjes neerge-
zet. Een plek waar mensen el-
kaar ontmoeten.  
 

oor het onderhoud van het 
groen zijn er nog een paar 

wensen voor in de toekomst 
zoals bijvoorbeeld het vervan-
gen van de prikkelstruiken voor 
een kleurrijke variant. En be-
planting aanbrengen bij het 
beeldje van Anne Frank. Dit is 
iets wat de bewoners in overleg 
met de gemeente gaan oppak-
ken. Vanuit de budgetten voor 
wijkinitiatieven is het mogelijk 
om hier vanuit de gemeente 
een bijdrage aan te leveren.  
 

Ik vind het fantastisch dat men-
sen zich op deze manier inzet-
ten voor de leefomgeving! 

 

Eveline Tijmstra 
 

Bewoners Mercurius-
flat onderhouden  

zelf het groen 
 

n de Wheermolen zijn de 
eerste initiatieven van 

inwoners ontstaan om een 
deel van het groen zelf te 
onderhouden en aan te pas-
sen aan de persoonlijke 
smaak van de wijk. Dat ge-
beurde in eerste instantie op 
basis van goed vertrouwen. 
Inmiddels is het beleid van de 
gemeente erop gericht om meer 
betrokkenheid en meer invloed 
te creëren van bewoners op het 
groen in hun directe omgeving. 
Ik spreek hierover met bewo-
ners van de Mercuriusflat.  
 

e koppen van de flats worden 
al geruime tijd door bewo-

ners onderhouden. ”We zijn met 
twaalf bewoners actief betrokken 
bij het adoptiegroen. We werken 
wekelijks in de tuin en afhankelijk 
van de tijd en mogelijkheden die 
we onderling hebben, is dat tussen 
de 2 en 4 uur per week.” Het re-
sultaat is goed zichtbaar. De stro-
ken die onderhouden worden zien 
er prachtig uit. Een niveau dat ik 
met het gemeentegroen nooit voor 
elkaar zou kunnen krijgen. Om 
ook duurzaam goed bezig te zijn, 
is er aan de achterkant van de flat 
een terrasje gemaakt waar drie 
groenbakken staan. Zo kan van 
het tuinafval weer compost ge-
maakt worden.  
 

et groenonderhoud is niet 
het enige dat deze actieve 

mensen doen. Naast het onder-
houd van de tuin maken ze ook 
de aangrenzende omgeving 
goed schoon. Daarnaast hebben 
zij een prullenbak geadopteerd 
en organiseren ze in de flat 
verschillende activiteiten. 
 

adat we een ronde langs 
de flat gelopen hebben 

strijken we neer in een kleine 
berging voor een kopje koffie.  
 

 
 

Eveline in gesprek met bewoners 
van de Mercuriusflat 
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Bewoners vertellen dat hier 
vroeger de papiercontainer 
stond. “Met de verbouwing van 
de flat is deze op een andere 
plek komen te staan en is de 
ruimte vrijgekomen. Deze 
wordt nu gebruikt door de tuin-
ploeg om samen te komen. Met 
mooi weer zetten we de stoelen 
buiten.” Met allerlei spulletjes 
die in de jaren zijn verzameld is 
de kleine ruimte ingericht. 
Hoewel de ruimte op zichzelf 
niet echt gezellig is, is de sfeer 
dat wel. Een plek van en voor 
bewoners, waar mensen elkaar 
ontmoeten en van waaruit je 
samen dingen onderneemt. 
Prachtig! 
 

Eveline Tijmstra 
 
Opening Kooimanpark 
 

et Kooimanpark ziet er 
nu fantastisch uit, maar 

zo’n anderhalf jaar geleden 
was dat echt anders.  
De vele bezuinigingen op het 
onderhoud van het groen in de 
openbare ruimte in de afgelopen 
jaren hebben ook zijn weerslag 
gehad op de parken. Hierdoor 
konden bosjes uitgroeien tot 
gigantische struiken en de groe-
ne ‘kamers’ die het park had 
werken anonieme plekken die 
niet veilig voelde. Nu zijn we 
druk bezig om het onderhoud 
van de buitenruimte weer op 
niveau te brengen. Waaronder 
de parken in de stad.  
De komende jaren worden er 
heel veel woningen gebouwd in 
de stad. Het Kooimanpark ligt 
dicht bij de binnenstad en het 
Wagenweggebied waar de eer-
ste bouwprojecten gerealiseerd 
gaan worden.  
 

 
 

Het vernieuwde Kooimanpark 
 

Doordat meer mensen van de-
zelfde openbare ruimte gebruik 
gaan maken, krijgen parken 
een steeds belangrijkere func-
tie. Dit was de aanleiding dat er 

is begonnen met het opknappen 
van het Kooimanpark.  
 

 
 

Beplanting werd geschoeid, 
oude beplanting en voethekjes 
verwijderd en het terras aan 
het water schoongemaakt. Het 
effect is dat er veel zicht en 
ruimte in het park is gekomen. 
Wat niet alleen een mooi beeld 
geeft, maar er ook voor zorgt 
dat de anonieme en onveilige 
plekken in het park zijn ver-
dwenen. Een park dat weer 
uitnodigt tot bewegen en ont-
moeten.  
 

e nieuwe functie van het 
park vieren we door dit op 

een positieve manier onder de 
aandacht te brengen. Daarom 
is de nieuwe sportactiviteiten-
weide op een feestelijke ma-
nier geopend. Vorig jaar heeft 
Spurd een pilot gehouden met 
verschillende activiteiten in het 
park. Met name voor de kin-
deractiviteiten in de buurt 
bleek animo te zijn. Daarom 
wordt deze plek opgenomen in 
het buurtsportwerkprogramma 
van Spurd en zullen er weke-
lijks op donderdag activiteiten 
georganiseerd worden. We 
hopen natuurlijk dat dit ook 
anderen inspireert om van het 
park op een positieve manier 
gebruik te maken.  
 

ijn dank gaat uit naar de 
vele partijen die zich ge-

zamenlijk ingezet hebben om 
tot dit resultaat te komen: 
Spurd, Clup Welzijn, Kidsclub 
Overwhere, bewoners van het 
Wagenweggebied en vele ver-
schillende afdelingen van de 
gemeente Purmerend.  

 

Eveline Tijmstra 
 

Fietspad Stekeldijk: 
samenwerking loont! 

 

at begon met een 
raadsbesluit om de 

nieuwbouwappartementen 
aan de Stekeldijk met een 
nieuw aan te leggen weg te 
ontsluiten hebben we met 
inzet van diverse collega's 
van beheer en verkeer kun-
nen uitbreiden naar een 
nieuw fietspad.  
Het fietspad Stekeldijk is een 
hoofdfietsroute in Purmerend 
en een belangrijke schoolfiets-
route vanaf de woonwijken naar 
de middelbare scholen. Deze 
fietsroute was niet meer opti-
maal ingericht en gaf een on-
veilig gevoel bij gebruikers. 
Door het fietspad Stekeldijk 
mee te nemen in de woning-
bouwontwikkeling van de Ste-
keldijk kon doormiddel van 
‘werk met werk’ een verbete-
ring worden doorgevoerd.  
Hierbij is het fietspad verbreed 
en geasfalteerd en is de aan-
sluiting op de Vrouwenzand-
straat verbeterd waardoor de 
fietskwaliteit en de veiligheid 
zijn toegenomen. 
Dit is mede mogelijk gemaakt 
door financiering vanuit de Ver-
voerregio Amsterdam onze be-
heerders van wegen, groen en 
kunstwerken en een bijdrage van 
ontwikkelende partij van Wijnen.  
 

 
 

Fietspad Stekeldijk 
 

Samen bereik je meer! Een 
prachtig resultaat voor niet 
alleen de wijk, maar ook voor 
vele schoolgaande kinderen. 
 

Eveline Tijmstra 
 

Gemengde berichten 
 

Kruispunt  
Purmerenderweg - 

Westerweg 
 

et kruispunt in de Pur-
mer Noord, met aan de 

ene kant het evenementen-
terrein en aan de andere het 
complex van Wherevogels, 
is een kruispunt zonder 
voetpad.  
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Hier steken veel jonge ver-
keersdeelnemers de drukke 
Purmerenderweg over om ver-
volgens langs de smalle Wes-
terweg te moeten lopen richting 
Wherevogels. 
 

 
 

Fred Koot 
 

Voor het CDA is dit een onwen-
selijke situatie. Het is belangrijk 
dat de verkeersveiligheid hier 
structureel wordt verbeterd. Wij 
zijn daarom blij met het voor-
stel van onze wethouder. Dit 
door een voetpad langs de 
Westerweg met een oversteek 
bij het stoplicht te realiseren en 
daarbij een brug naar het eve-
nemententerrein. Het CDA ver-
wacht een snelle realisatie en 
stelt de hiervoor benodigde 
middelen graag ter beschikking. 
 

Fred Koot, raadslid 
 

Kinderopvang op 
basis van een Sociaal 

Medische Indicatie 
 

p 12 juni jl. stond dit 
onderwerp op de agenda 

van de commissie Samenle-
ving en er is door alle frac-
ties positief op gereageerd. 
In gezinnen met een sociaal 
medische indicatie is kinderop-
vang juist heel hard nodig. Dit 
om het gezin te ontlasten, maar 
ook om het kind niet in zijn ont-
wikkeling te belemmeren. Om-
dat in deze gezinnen vaak beide 
ouders niet kunnen werken, 
vervalt de Kinderopvangtoeslag. 
De ouders kloppen dan aan bij 
de gemeente en het duurt te 
lang voordat de bekostiging van 
kinderopvang geregeld is. Het 
gezin verkeert in de tussentijd 
in onzekerheid. 
Het CDA staat helemaal achter 
het voorstel om deze vorm van 
kinderopvang te zien als preven-

tieve maatregel. Hierdoor worden 
meer kwetsbare gezinnen gehol-
pen en kan in de toekomst mo-
gelijk zwaardere jeugdzorg wor-
den voorkomen. 
De ouders kunnen direct op de 
website zien hoe hoog de inko-
mensafhankelijke bijdrage wordt. 
De kinderen kunnen op deze 
manier snel voor kinderopvang 
worden aangemeld. 
Waarom is deze oplossing niet 
eerder bedacht? 
 

Liesbeth Roet, commissielid 
 
Opening politiek jaar 
 

insdag 3 september is er 
op de dinsdagmarkt een 

politieke markt, bedoeld voor 
raadsleden en fractieleden 
om inwoners te ontmoeten 
en kennis te laten maken 
met de gemeenteraad.  
 

 

 
De precieze details over de plek 
en tijdstippen volgen nog in de 
lokale media, op facebook en 
de website. Het CDA staat ook 
op deze markt. We zoeken nog 
versterking voor de bemensing 
van deze kraam.  
Voor info en melden bij: Anne-
miek Nuijens tel. 06-20650615 
of email: a.nuijens.CDA@gmail.com 

 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 

Ontwikkeling Pop- 
en Cultuurpodium P3 

 

e raad heeft op 26 juni 
ingestemd met de eigen-

domsoverdracht van Pop- en 
Cultuurpodium P3 aan de ge-
meente Purmerend.  
P3 wordt een breed muziekcen-
trum waar in elk geval Pop- en 
Cultuurpodium P3 en de Muziek-
school Waterland onderdeel van 
uitmaken, maar waarbij ook over 
een samenwerking gesproken zal 

worden met diverse andere (par-
ticuliere) partijen. Het CDA heeft 
hierop aangedrongen bij het col-
lege om daar Muziekschool Van 
Ingen ook bij te betrekken. Het 
CDA is een voorstander van sa-
menwerking en wil graag onder-
zocht zien in hoeverre lokale 
krachten gebundeld kunnen wor-
den, gebruik gemaakt kan wor-
den van elkaars expertise en 
beschikbare ruimten. 
 

e begroting is kaderstellend 
voor het project en te behalen 

financiële voordelen kunnen wor-
den gebruikt voor investeringen. 
Het college gaat de benodigde 
aanpassingen aan het pand uitwer-
ken om Muziekschool Waterland 
een volwaardige plek te kunnen 
geven, het achterstallige onder-
houd weg te werken en de zicht-
baarheid en horeca te verbeteren. 
 

n 2016 sprak de gemeente 
met het bestuur van P3 af om 

te onderzoeken hoe Pop- en Cul-
tuurpodium P3 weer financieel 
gezond kan worden, waarbij het 
aanbod beter aansluit bij de be-
hoefte in Purmerend. Een eigen-
domsoverdracht aan de gemeen-
te, veranderingen van de interne 
organisatie en het imago van P3 
en aanpassingen aan het pand 
zijn hiervoor nodig. Om de mu-
ziekschool in P3 te kunnen huis-
vesten, is een verbouwing nood-
zakelijk. Door onder andere ver-
plaatsing van de kantoorruimte 
van P3, aanpassing van de oe-
fenruimtes en het aanbrengen 
van een lift wordt ruimte ge-
maakt voor de muziekschool. 
 

 
 

Annemiek Nuijens 
 

De nachtopvang verhuist 
naar de Zeevangstraat 
 

et CDA heeft in haar ver-
kiezingsprogramma 

staan dat de partij wil streven 
naar een veilige opvangplek 
voor dak-en thuislozen met 
een chronische verslaving.  
Deze ambitie is opgenomen in het 
coalitieakkoord. Tevens om een 
voorziening voor chronische ver-
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slaafden in combinatie met de 
nachtopvang te realiseren. De 
gemeenteraad werd met een aan-
kondiging in kennis gesteld van het 
voornemen van het college dat 
daaraan tegemoet komt.  
‘’Dit kost nog enige tijd. Deze tijd 
hebben we niet als we kijken 
naar de staat van het pand waar 
nu de nachtopvang is gehuisvest. 
Er is met spoed een andere op-
lossing nodig. Het college is daar-
om akkoord gegaan met een 
tussenoplossing: de nachtopvang 
tijdelijk verplaatsen naar het 
pand in de Zeevangstraat,’’ aldus 
wethouder T. Kroese. 
 

et pand aan de Zeevangstraat 
(zie foto) is met enkele aan-

passingen geschikt te maken voor 
de nachtopvang. De eerste etage 
van de Zeevangstraat lijkt de aan-
gewezen plek. Hierbij is het moge-
lijk om deze middels toegangsbe-
veiliging af te sluiten van de rest 
van het pand. 
Er kunnen 16 slaapplekken ge-
realiseerd worden in acht kamers. 
Op elke kamer kunnen twee per-
sonen de nacht doorbrengen en 
met z'n vieren delen ze een bad-
kamer en toilet. Bij extreme(re) 
kou is het mogelijk om per kamer 
een bed bij te plaatsen, zodat 
mensen de koude nacht niet op 
straat hoeven door te brengen.  
 

 
 

Ook wordt voortaan standaard 
een maaltijd aangeboden. Deze 
wordt zoveel mogelijk samen met 
de mensen zelf bereid. Het college 
heeft om deze reden besloten om 
het advies van het AOP (Stichting 
Algemeen Opvangcentrum Purme-
rend) te volgen en de bijdrage 
voor de nachtopvang te verhogen 
met €2,50 naar € 7,50. 
 

e partijen aan de Zee-
vangstraat geven aan dat ze 

de tijdelijke samenvoeging aan 
kunnen en daarmee hun positie 
als knooppunt voor mensen die 
dak- of thuisloos zijn zelfs kunnen 
verstevigen. 
 

De kamers zijn niet direct alle-
maal leeg. Naarmate de tijd ver-
strijkt, zal dit via natuurlijke uit-
stroom wel het geval zijn. Ook 

zijn nog enkele aanpassingen 
nodig. De verwachte realisatie is 
4e kwartaal 2019. 
 

ervolg realisatie voorziening 
chronische verslaafden: 

‘’Bovengenoemde oplossing biedt 
ons de mogelijkheid om zorgvuldig 
verder te onderzoeken op welke 
manier we handen en voeten kun-
nen geven aan de opdracht om 
een combinatie van de voorziening 
voor mensen met een chronische 
verslaving en de nachtopvang te 
realiseren. Niet alleen het vinden 
van een juiste locatie kost tijd. We 
zijn aan het onderzoeken hoe we 
het anders kunnen organiseren 
met betrekking tot het scheiden 
van wonen en zorg.  
Ook zijn we aan het onderzoeken 
waar we mogelijk een combinatie 
kunnen maken met Gemeente 
Zaanstad. We verwachten dit jaar 
nog een plan aan uw raad voor te 
leggen,’’ aldus de wethouder. 
 

Annemiek Nuijens 
 

Van het bestuur 
 

Fusie Purmerend  
en Beemster 

 

et is inmiddels bij eenie-
der bekend, dat de Ge-

meente Purmerend en Ge-
meente Beemster per 1 janua-
ri 2022 gaan fuseren.  
Dit najaar (26 september ge-
pland) zal de wet die deze fusie 
formeel regelt door de Eerste 
Kamer worden behandeld. De 
fusie wordt omschreven als een 
bestuurlijke fusie, die in ons ge-
val zal plaatsvinden via de zoge-
naamde lichte variant. Daarbij 
wordt de Beemster bij Purmerend 
gevoegd, maar wel volgens wet-
telijke regels waarbij wel degelijk 
vele afspraken gemaakt worden, 
waar beide gemeentes akkoord 
mee moeten gaan.  
Omdat er straks dus een nieuwe 
gemeente Purmerend zal ontstaan, 
moet er ook een nieuwe CDA-
afdeling gevormd worden. Gelukkig 
heeft het CDA landelijk een hand-
leiding opgesteld, hoe deze situatie 
aangepakt moet worden. 
Bij de fusie tussen de CDA-
afdelingen, worden wel beide afde-
lingen opgeheven en wordt er een 
nieuwe CDA-afdeling gevormd.  
Dit moet uitgevoerd worden door 
een nieuw te vormen fusiebe-
stuur. Daar heeft ons CDA-
bestuur de afgelopen maanden  

 
 

aan gewerkt, in nauw overleg 
met het CDA-bestuur van de af-
deling Beemster. Gelukkig heb-
ben we de heer Hans Huijberts, 
een (landelijk) gerespecteerd 
CDA-lid, bereid gevonden om als 
onafhankelijk voorzitter zitting te 
nemen in het nieuw te vormen 
fusiebestuur. Hij heeft al meerde-
re keren CDA-fusies begeleid. 
 

r is besloten om vanuit beide 
CDA-afdelingen elk drie 

CDA’ers te benoemen als lid van 
dit fusiebestuur. Daarbij zal zo 
mogelijk slechts één lid van de 
huidige besturen zitting nemen. 
In onze situatie is dat Johri van 
Gastelen (zie foto).  
 

 
 

Verder hebben de heren Geoffrey 
Nijenhuis en Gerard Hoving toege-
zegd de taken in het fusie bestuur 
op zich te gaan nemen. Volgens 
de regels is het huidige bestuur 
gerechtigd om deze mensen te 
benoemen, al zal daarvoor wel in 
een ALV (8 oktober a.s.) de leden 
hun goedkeurging moeten uit-
spreken. Vanuit de Beemster zul-
len de heren Koos Buys (oud-
gemeenteraadslid) en Ferry Pan-
cras (huidig bestuurslid) plaats 
nemen in het fusie bestuur. De 
derde persoon vanuit Beemster is 
nog niet bekend. 
Als huidig CDA-bestuur wensen 
wij het (nieuwe) fusiebestuur veel 
succes toe! 
Namens CDA-bestuur, 
 

Jan Dorrepaal 
 

ALV CDA Purmerend 
op dinsdag 8 oktober vanaf 20.00 
uur in de Taborkerk, Maasstraat 2 
 

Kopij voor het oktobernummer 
voor 27 september 2019 sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
 

Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 
Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
 

H 

D 

V 

H 

E 


